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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Milyen pályázati lehetőségekre számíthatnak a vadásztársaságok?” címmel a Házszabál y
91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Gráf József Földművelésügyi és
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Békés megye számára az egyik legnagyobb lehetőséget a jelenleg még sok tartalékkal bíró
turizmus jelenti . Az ágazat fejlesztése érdekében az egyes területek legel őnyösebb,
legnagyobb érdeklődésre számot tartó részterületeket kell elő térbe helyezni . Békés megyében
ilyen terület a vadászat, évről-évre számos bérvadász látogat el vidékünkre . Békés térségében
ugyanakkor olyan vadásztársaság is található, ahol a vadgazdálkodás a vadászterüle t
kialakításának elhúzódása miatt komoly kihívások elé néz . Mind az ilyen helyzetben fellépő
nehéz időszakokban mind pedig a térség turizmusa szempontjából nagy szerepet játszhatnak a
különféle pályázatok.

Tisztelt Miniszter Úr !

• Melyek azok a pályázatok, amelyek segíthetnek a nehéz helyzetbe került
vadásztársaságoknak ?

• Milyen közös pályázati lehetőségek állnak a kistérségek illetve az önkormányzatok é s
a vadásztársaságok rendelkezésére ?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2007 . november 26 .

üidit4 hivatala

iroraánySz-ám: y_ 1 4 C4

Érkyzé *: 2007 NOV 2 7.

Írásbeli kérdé s

Erdős Norbert


	page 1

